
Vážení členové výběrové komise,

jsem mladý muž pt3vodem ze Slovenska, který si v průběhu let oblíbil medicínu.

Všichni máme v životě sny' Mým je stát se profesionálním očním lékařem, který ochotně pomuŽe

svým pacientům a nebude mu chybět špetka šikovnosti a bystrý zrak na správnou dĺagnózu.

oftalmologie byl přesně ten obor, u kterého jsem si říkal, že bych to jednou chtěl dělat. od prvního

kontaktu během (ne)standardnívýukyv pátém ročníku, přes učeníse oblasti medicíny, která vás

skutečně zajímá a baví, až po ujištěníse v oboru na stáži. Fascinující obor...

Důležitou skutečností byla zejména oční klinika FNOL, která mě zaujala už u výuky svým flexibilním a

vstřícným přístupem, kdy nám i v době Covidu zprostředkovala video-přednášky a též realizovala
pravidelnou konzultaci probíraných témat' To byl idůvod, proč jsem sizvolilstáž právě na ní' A

rozhodně mě nezklamala. Prvnídojem, který jsem vnímal, byla přţemná atmosféra na klinice,

přátelský přístup mnohých doktorů. Klinika mě zaujala širokým rozsahem poskytované péče a s tím

souvisejícím vybavením. okouzlující bylĺ pro mě také operace, které vyčnívajísvou jemností a

rychlostí' V neposlednířadě je skvělé imnožstvízkušených doktorů, kteřímohou zaučovat a vést

mladší. l to je důvod, proč bych chtěl být zaměstnancem FNOL.

l když o něco méně, přesto mě oslovuje i práce na oRL klinice. Klinika podobně jako oční ,,dýchá"
dobrou atmosférou a nejednoho mladého přitahuje i možnost předávání poznatků od starších

kolegů' Z kliniky navíc cítím dynamiku, touhu dělat oRL co nejlépe. Konkrétním příkladem je, že jako

jedna z mála oRL klinĺk v Česku operuje pomocí robota da Vinci. Na jednu z robotických operacímě
pozval také p' přednosta jenom několik dní zpátky. obor navíc nabízívýrazně širokou paletu různých

diagnóz, vyšetření i operací' od foniatrické ambulance až po velkou operativu. Všestranný obor. A to
mě na něm láká.

Proč právě já? Možná proto, že když je lékař zapálený do oboru, dokáže často mnoho dobrého. A
nejsou to jenom vědomosti, které získává o to víc, pokud ho obor zajímá, ale vyzařuje z něho i větší
pohoda a ochota vůči pacientům či kolegům. A mě tyto obory skutečně zaujaly. l proto jsem sĺ zvolil

stáže právě na nich. Na ambulancích iu operacíjsem zůstávalčasto dlouhou dobu a aktivně se

zajímal kolem diagnózy a léčby pacientů. Rád bych svou profesi dělal na co nejvyšší úrovni, studoval
nejnovějšípoznatkya zúčastňoval se různých kongresů astáźí, cožjsem mohl dát najevo i 2-měsíční
Erasmus stážív Lublaně. Už tehdy mě obory oslovovaly, a i když byla možnost strávit stáž na

nejrůznějších odděleních, naneštěstí oční ani oRL ve výběru nebyly, což mije zpětně líto' Pevně ale

věřím, že ještě budou dalšípříležitostivzdělávat se v oboru v budoucnosti. Myslím, že mi nescházíani
lidskost a upřímný zájem o lidí, který projevuji často: už po dobu 5 let v Komunitě Sant'Egidio, kde
pomáhám potřebným, zejména lĺdem na ulici.

Těším se na osobnísetl<ání, ale ještě více na to, že zanedlouho budu dělat práci, která mě bude bavit,
v to pevně doufám.

S pozdravem,

Miroslav Makuch


